

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、本週五晚間讀經聚會將交通羅馬書第八章，歡迎弟兄姊妹一同來分享神的話語。(晚六時四十五分同享晚餐)
We will study the book of Romans on the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.
- 三、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.
- 四、請福音朋友於主日上午十時在招待室參加福音真理班。
We sincerely invite all gospel friends to attend Gospel Class on Sunday mornings at 10 a.m.
- 五、我們將在下主日舉行福音聚會，將由青少年帶領詩歌，張長來弟兄傳福音信息，請弟兄姊妹邀請親友參加。
A gospel meeting will be held next Sunday morning. Brother Stephen Chang will be the speaker. Please invite your relatives and friends to come.
- 六、今年夏令會將於七月三日至六日舉行，主題是「奉獻的生命與經歷」，請弟兄姊妹儘早報名參加。
2003 Summer Conference will be held from July 3rd to 6th on Redland University. Please register as soon as possible.
- 七、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。
Please join us for lunch after the meeting as well as cleaning up afterwards.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

- 9:30a.m. 預備及禱告
10:00a.m. 擘餅聚會
福音班
10:45a.m. 信息聚會
兒童主日學

Sunday Worship

- Preparation and Pray
Breaking of Bread
Gospel Class
Message Meeting
Sunday School

週三禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

Wednesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.ToChrist.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇三年五月十八日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 梁家聲，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』(路廿二 19)

二、信息聚會：

領詩：冷晶 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：錢弘

司琴：沈方迎如

主題：神愛的性情(二) — 神愛的特質

詩歌：178 祢的大愛

讀經：約一 4:8-9；羅 5:8；耶 31:3；約 13:1；

羅 8:35,38-39；林前 13:4-8

耶 31:3 古時耶和華向以色列〔我〕顯現，說：我以永遠的愛愛你，因此我以慈愛吸引你。

大綱：

一、神的愛是有行動的愛

二、神的愛是永遠的愛

三、神的愛是到底的愛

四、神的愛是不能隔絕的愛

五、神的愛是永不失敗的愛

May 18, 2003

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Timothy Liang, Jing Leng

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng

Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang

Announcer: Joseph Chien

**Topic: THE NATURE OF GOD
– THE CHARACTERISTICS OF GOD'S LOVE**

Hymn: 178 It Passeth Knowledge

Scriptures: 1Jo 4:8-9；Ro 5:8；Jer 31:3；Joh 13:1；

Ro 8:35,38-39；1Co 13:4-8

Jer 31:3 The LORD appeared to us in the past, saying: "I have loved you with an everlasting love; I have drawn you with loving-kindness.

Outline:

I. The Love of God is – with actions

II. The Love of God is – everlasting

III. The Love of God is – to the end

IV. The Love of God is – unseparatable

V. The Love of God is – never fails